
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 26. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 50
Synes ministeren, det er rimeligt, at uddannelserne på VIA Design i Herning
rammes på samme måde af dimensionering som uddannelsen i f.eks. Køben-
havn, selvom der er store forskelle i beskæftigelsen, som det fremgår af artik-
len fra Herning Folkeblad den 16. januar 2017 ’Ingen vej udenom: Herning bli-
ver skåret i studiepladser’ og vil ministeren tage højde for dette i den endelige
dimensionering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. februar 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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